
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
Kære grundejerforeninger og vejlaug i Hjortekær. 
 
Først og fremmest vil jeg gerne takke jer for jeres deltagelse i mødet den 
10. september, det var en spændende dialog, hvor vi kom ind på mange 

interessante emner. Jeg vedhæfter til jeres orientering forvaltningens 
referat fra mødet. 
 
Vi har nu holdt alle fire møder med grundejerforeninger i kommunen, hvor 
der er kommet mange gode forslag til, hvordan vi sikrer en løbende dialog 
både med kommunen og grundejerforeningerne imellem, heriblandt: 
  

1. Platform for dialog og erfaringsdeling grundejerforeninger 
imellem. 

2. Opdatering af kontaktoplysninger for grundejerforeningerne 
gennem foreningsportalen 

3. Faste dialogmøder med grundejerforeninger 2 gange årligt, 
eventuelt fordelt som et større møde med mere generelle, 
relevante temaer og et mindre møde med lokale emner. 

4. Tidligere involvering i planprocesserne, herunder den snarlige 
kommuneplan. 

5. Undersøge mulighederne for én indgang til forvaltningen. 
 
Samtidig kan jeg fortælle jer, at vi i forbindelse med budgetaftalen for 
2019 har aftalt, at grundejerforeningerne fremover kan holde 
generalforsamlinger i kommunens lokaler uden beregning.    

 
Vi er ved at se på alle forslagene, og forventer at sende konkrete forslag 
ud til jer omkring inddragelses- og dialogaktiviteter i november måned.  
Sideløbende hermed, fortsætter de møder I har haft med forvaltningen 
omkring trafik m.m. naturligvis uforandret. 
 
De forespørgsler, der er kommet på konkrete emner, er videreformidlet 
til de relevante afdelinger, og forvaltningen vil give en konkret 
tilbagemelding. 
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